
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 20. září 2022  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, dr. Bindzar,  doc. Šimáček, doc. Pohořelý, dr. 

Šmejkalová, doc. Kubal, Ing. Šritrová  

Omluveni:    doc. Kubička, prof. Bartáček, prof. Kočí,  dr. Váchová, doc. Sýkora 

 
 

 

Informace z KR  

 Kolegium rektora proběhlo v online formě a vzhledem k termínové kolizi kolegia a imatrikulací 

bude zaslán členům KR záznam. 

 
 

Rektor 

 Úspory energií, škola připravuje Výnos. Pan děkan zaslal návrh výnosu, prosí o zaslání 

případných připomínek. Na každé fakultě by měla být pověřená osoba, která by byla 

„energetickým referentem“. Termín pro připomínky a kontaktní osobu je 23. 9.  

 

Pror. Jahoda 

 Nárůst počtu bakalářských studentů na VŠCHT, nikoli však na FTOP. 

 Diskuze na téma výjimečná neúspěšnost v předmětu  Matematika na VŠCHT. 

 Přijímací řízení do anglických programů již v prosinci. 

 

Pror. Vojtěch 

 Budou změny ve finančním objemu  nákupu přístrojů v OP JAK. 

 

Pror. Pospíšil 

 Navýšení energií bude mít důsledek  nárůstu výdajů o 1,7 mld na celé vysoké školství. 

 21. 9. proběhne na MŠMT  jednání o připomínkách k novému vysokoškolskému zákonu.  

 Senát chce iniciovat vznik nové skupiny pro doktorské studium v souvislosti s novým 

vysokoškolským zákonem. Pan děkan prosí o návrh kandidátů jako členů této skupiny. 

 

Pror. Rumlová 

 Univerzity z Taiwanu mají velký zájem o navázání spolupráce s VŠCHT. Jsou v plánu další 

návštěvy. 

 Proběhla imatrikulace zahraničních studentů. 

 

Kvestorka 

 

Senát 

 Zasedání 4. 10. 

 

Dr. Petrák – Technopark Kralupy 

 16. 9. proběhla návštěva pana ministra Síkely. 

 

Ing. Starý - Koleje 

 Deficit s požadavky na ubytování se vyřešil. 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 11. 10. 2022. 



 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Od 18. 10. budou kolegia děkana začínat již ve 13.30. 

 Imatrikulace proběhla úspěšně, pan děkan děkuje všem zúčastněným.  

 Vědecká rada fakulty proběhne dne 25. 10. v online formě. 

 Oborové rady – Ing. Šritrová rozešle termíny. 

 Hodnotitelé pro Národní akreditační úřad – pan děkan prosí o nominace. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Narůstá počet přijatých studentů. 

 Posun letního semestru kvůli energetickým úsporám škola zatím neplánuje. 

 Přijímací řízení pro samoplátce se bude otevírat již 1.12.  

 Akreditace – NAU vydalo nová pravidla pro udělování akreditací. 

 Úspěšně běží příprava studijních programů v Litvínově. Fakulta se musí rozhodnout, zda bude 

pokračovat s programem Energie a paliva v Litvínově. 

 Společný základ – opětovná diskuze, Matematika B, laboratoře pro naše studenty, 

Environmentální inženýrství, Udržitelnost. 

 Ve druhém ročníku navazujícího magisterského programu jsou čtyři samoplátci, bude třeba jim 

vypsat diplomové práce. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Proběhla aktualizace předpisů IGA. 

 V rámci projektů VIGA budou možné podávat mezifakultní projekty.  

 Přístroje v rámci projektu OP JAK. Na VŠCHT bude přidělená alokace prostředků s velkou 

pravděpodobností přibližně 170 milionů, na fakultu půjde snad 10%. Přístroje by měly být 

v minimální výši 1 mil Kč. Doc. Hlinčík zašle tabulku s požadavky na přístroje a prosí o její 

aktualizaci. 

 Modul M1 – excelentní výstupy. Doc. Hlinčík zašle návrh výstupů a prosí o odsouhlasení. 

 Od nového roku bude nové hodnocení studentů DSP. 

 Příprava pro organizace přestupů mezi obory (končící akreditace). 

 Byla vyhlášena SVK. Do 10. 11. se musí nahrát anotace studentů. K zápisu přiložena 

organizace SVK.  

 Diskuze o zkrácení doby studia v doktorském studijním programu.  

 Bude nutno re-akreditovat habilitační a jmenovací řízení. Garanty budou prof. Pospíšil a prof. 

Jeníček. 

 

dr. Šmejkalová 

 Nová koncepce propagace fakulty. 

 Absolvent – nový časopis, možnost inzerce. Fakulta zatím preferuje spolupráci se Scio. 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 

Ústav 216 (doc. Hlinčík) 

 Výjezdy na střední školy. Doplnění dr. Šmejkalové - Ing. Gajdoš nastavuje pravidla spolupráce. 

  

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 



Ústav 241 (prof. Kočí) 

 

Senát (Dr. Váchová – zaslala písemnou informaci) 

 Termín voleb do senátu fakulty byl stanoven na 5. - 8. 12. 2022. 

 Byla schválena výroční zpráva fakulty za rok 2021. Senát děkuje panu docentu Kubičkovi za 

spolupráci. 

 

Ing. Šritrová  

 11. 10. v 15.00 budou promoce bakalářského studia, Ing. Šritrová rozešle email. 

 V říjnu/začátek listopadu  proběhnou oborové rady, Ing. Šritrová prosí předsedy oborových rad, 

aby poprosili všechny školitele o sepsání změn tématu či ISP, aby se nemuselo řešit v průběhu 

roku per rollam. 

 

Různé 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 18. 10. 2022 ve 13.30 hodin v zasedací místnosti 

děkanátu FTOP, Zikova ulice,  B2317 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


